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Zápis z jednání VV ČF dne 19. 3. 2024 – 03/2024 

Lomnického 1705/5, Praha 4 
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Václav Culka, Jan Kovář, Lukáš 
Dolejš, Martin Musil, Jiří Dufek do 16:20, Petr Musil 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 
Chvojka, Jakub Borovský, Jan Koten (od 15:40 do 16:10) 

Omluveni:  Veronika Jelínková 

ORK:   Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Jiří Dufek, Jan Kovář 

Zapisovatel:  Zuzana Svobodová/Zdeněk Mlčoušek 

Zahájení: 09:49 
Ukončení: 17:05 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 02/2024 a programu jednání 03/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Reprezentace žen 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

7) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025 

8) Informace ze sekretariátu 

9) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a 

VV ČF 

10) Mezinárodní záležitosti 

11) MS 2025 

12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

13) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

14) Valná hromada 

15) Legislativní předpisy 2024/2025 

16) Rozvojový plán 

17) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 23/24 a návrh Projektu 1. ligy žen 

24/25 

18) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

19) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

20) Znění Komplexního programu podpory oddílů 

21) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

22) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 
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23) PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 

2024/2025 

24) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 

25) Udělení záštity – Czech open 

26) Oddílové projekty 

Materiály branné na vědomí: 

40) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2023 

41) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

42) Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 

43) Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 2024/2025 včetně pořadatelských 

povinností družstev 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 02/2024 a programu jednání 03/2024 

 

Viz výše 

 

Usnesení č. 01/03/24: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 02/2024 

- schvaluje program jednání VV 03/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 03/2024 J. Dufka a J. Kováře 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

 

Usnesení č. 02/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEFAM – komise jednala 8. 3. online; analýza zavedení Superfinále pro 1. ligu mužů, ze které 

vyplynulo, že je Superfinále proveditelné jako rozvojový projekt soutěže a KEFAM podpoří jeho 

zavedení; práce s předkládanými materiály Reglementy a Projekty elitních soutěží pro sezonu 

2024/2025; připomínkovací řízení; Pohárové soutěže. Představení vizuální identity MS žen.  

V rámci zprávy z komise dotaz na finanční podmínky spolupráce se Sporty TV, diskuse nad 

termínovou listinou – příliš rychlý start čtvrtfinále po osmifinále (4 zápasy za 6 dnů), diskuse nad 
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budoucím pružnějším přístupem k play off – hrát každý den (složitější pro týmy, ale vhodnější pro 

ohlas z LSL). 

 

EKO – komise nejednala, bude jednat ve středu 20.3. 

 

KIN – komise nejednala – nicméně připravuje se schůzka k halám 5 sportů; NSA vyhodnotila 

standardizovanou výzvu za rok 2023, kde bohužel ze 6 uchazečů na podporu sportovní haly zůstal 

pouze jediný projekt (Jirkov); řeší se vypsání investičních dotací NSA na rok 2024; řeší se 

sportovní haly 3500+ v Pardubicích a Českých Budějovicích; na plánované jednání komise 

v dubnu je přizván zástupce investora pro výstavbu sportovní haly na Praze 12. 

 

KRO – komise jednala 11. 3. online; hlavní body byla koncepce KRO; finalizace znění PP3 – 

Komplexní rozvoj oddílů a florbalu pro sezonu 2024/2025; návrh struktury a organizace setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF; termín hodnocení regionálních 

rozvojových plánů, který byl stanoven na 15. 8. 2024 (Pardubice); připomínkovací řízení. 

 

KRD – komise jednala 6. 3. online; hlavními body bylo nastavení systému pro přípravu nominací 

rozhodčích a delegátů během období play-off a play-down, včetně stanovení termínu nominace 

rozhodčích a delegátů na SFF; projednán materiál Podmínky činnosti rozhodčích a delegátů, který 

je v připomínkovacím řízení; finalizace na základě praxe upraveného materiálu Metodický pokyny 

pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 2024/2025 pro předložení na VV; zahájení 

příprav materiálu Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích; dále řešeno 

vypořádání stížnosti Vítkovic na rozhodčí; domluva na obsahu březnového newsletteru pro 

rozhodčí a delegáty; zhodnocení semináře s J. Berkou v Ostravě na téma sjednocení pohledu na 

hru; feedback z mezinárodních výměn rozhodčích v průběhu února se Švédskem; příprava 

březnových webinářů pro rozhodčí a delegáty; připomínkovací řízení. 

 

P. Galasovský následně přiblížil situaci ze čtvrtého čtvrtfinále SFL Chodov – Sparta, ve kterém 

došlo k problémům s měřením času a následným spekulacím, zda vyrovnávací branka padla v 

regulérním čase. KRD bude interním Newsletterem instruovat rozhodčí k postupu při změně času 

(vrácení). Členové VV nastalou situaci a postup rozhodčích diskutovali. D. Novák informoval, ze 

ČF vydá k proběhlé situaci oficiální stanovisko a zároveň bude informovat zástupce Chodova. VV 

se shodl, že ho nastalá situace velmi mrzí a přes odbornou komisi a sekretariát bude tlačit na 

odpovědnější přístup rozhodčích. Především v nejvyšších soutěžích a jejich playoff je rozhodčí 

součástí budování značky celého florbalu a jeho vnímání v odborné i neodborné veřejnosti a bude 

potřeba zapracovat na aktivnější komunikaci a vysvětlování sporných situací.  

 

KRP – komise jednala 7. 3. prezenčně; hostem byl P. Chvojka, který představil vizuální Identitu 

k MS žen 2025; dalšími body jednání bylo hodnocení schůzky s regiony, kde KRP vnímá velmi 

pozitivní zpětnou vazbu; dalším bodem byl Rozvojový plán ČF; dále L. Laštovička zhodnotil 
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pozitivně proběhlé setkání hejtmanů s prezidentem a VV ČF; současně představil materiál, který 

vychází z roundtablů, kde se diskutovala témata ženského florbalu a blížícího se MS žen v roce 

2025. Materiál má KRP za úkol projít a aktualizovat o detailnější postup v jednotlivých bodech; 

připomínkovací řízení. 

 

KS – komise jednala 4. 3. prezenčně; hlavními body byla finalizace předkládaných materiálů, 

zejména termínové listiny a předpisů soutěží; připomínkovací řízení materiálů VV; zahájení 

diskuse nad aktualizací koncepce oblasti soutěží; dále řešeno ověření postupu při stanovení 

sestupu družstva FBK Jičín z Divize, protože proti rozhodnutí o sestupu oddíl podal odvolání. 

 

KR – komise jednala 5. 3. online; hlavními body byl RT reprezentace žen; proběhlý los MS mužů 

v Malmö (ve skupině Německo, Norsko a Švýcarsko); analýza MS 2023 Top 4 týmy; realizační tým 

WU19 (blížící se konec smlouvy); ME žen 2026 ve Švédsku; otevřené MS 3+1 (proběhne již letos 

na MS juniorek); připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 5. 3. kombinovaně; hlavními body byla příprava matriálu Důvodová zpráva 

ke zrušení MČR, ticketing MČR; počet členů realizačních týmů na ODM; hra 4+1 v kategorii 

mladších žáků; trenérské vzdělávání licence B a licence A, materiál k ženským soutěžím; věkové 

kategorie ČEPS CUP, připomínkovací řízení. 

 

Zároveň L. Dolejš předložil za KVM materiál Důvodová zpráva pro zrušení MČR starších žáků. Ta 

byla krátce diskutována, přičemž následně byla vzata VV na vědomí. 

 

D. Novák a P. Musil informovali VV ohledně řešení tématu krajských VH HKPCE. Postupovali dle 

pověření VV, aby v souladu s domluvou se všemi regiony na jednání v Brně, komunikovali se 

zástupci jednotlivých oddílů v regionu (u kterých byly identifikovány možné etické aspekty), a 

vysvětlili si potřebný přístup a etickou rovinu. Oba velmi chválili přístup většiny oddílů s kterými 

diskuse probíhala. Vždy byla shoda, že nejlepší zástupce za oddíl na krajské VH je jeho statutární 

zástupce nebo zmocněnec.  

V souvislosti s jednáním s regionálními kluby byli členové VV informováni o problematice člena ČF 

Tomáše Vidláka, který se pokusil jakožto statutární zástupce oddílu FBC Dobré a trenér oddílu 

FBC Dobruška, získat delegátskou nominaci za oddíl, který není členem ČF (Rokytnice v Orlických 

horách) a jeho snaha byla zastavena až přítomnými členy sekretariátu ČF.  VV byl informován o 

jeho neochotě si vzniklou situaci vysvětlit. Je to jediný oddíl, který se doposud nepodařilo 

kontaktovat a řešit “etickou rovinu” celé situace. VV se shodl, že vznese podnět k disciplinárnímu 

řízení u člena ČF Tomáše Vidláka. 

 

Dále byla předložena informace o návštěvě J. Kováře na RVV HK a PA dne 22. 2. 2024 

v dopoledních hodinách. Jednání zhodnotil jako dobře připravené, vše plynule navazovalo, diskuse 

byla konstruktivní. Materiály byly zaslány v předstihu. Detailnější diskuse nad rozvojovým plánem 
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regionu. Sekretariát i členové RVV mají stejný cíl. Také bylo řešeno téma střetu zájmů v rámci 

práce některých členů RVV s talentovanou mládeží, které bylo na tomto jednání  představeno. J. 

Kovář vyjádřil názor, že by mohlo být obohacující pro ostatní hejtmany navštěvovat se vzájemně 

na jednáních. 

 

Usnesení č. 03/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o návštěvě J. Kováře na RVV HK a PA 

- bere na vědomí materiál Důvodová zpráva MČR starších žáků 

- bere na vědomí informace k etické osvětě oddílů v HKaPA kraji 

- schvaluje podání podnětu k disciplinárnímu řízení na Tomáše Vidláka 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 20. 04. 2024 

 

 

AD 04) Reprezentace žen 

 

V. Culka za KR předložil návrh na složení realizačního týmu reprezentace žen v podobě asistentky 

K. Eteläpää. Zároveň předložil návrh na rámcovou částku odměn trenérům reprezentace žen 

a vysvětlil kroky, které k tomuto návrhu vedou.  

 

Usnesení č. 04/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí návrh na složení realizačního týmu reprezentace žen 

- schvaluje návrh rámcové částky odměn trenérům reprezentace žen 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Informoval členy VV o stavu zavedení 

členských příspěvků, jejichž povinné zavedení potvrdila NSA na proběhlém semináři 18.3. 

U členského poplatku máme potvrzené kroky a postup od NSA. D. Novák bude toto téma 

představovat na RVH. Zároveň bude připravena obecná komunikace do celého hnutí. Dále 

podrobněji informoval o obsahu tohoto setkání (první schůzka NSA a prioritizovaných sportů). 

Tématy byla – antidopingová agenda (aplikace pro kontrolu léčiv), informace o vývoji zákona o 

sportu ze strany poslance K. Haase, kdy je snaha zákon doručit do května 2025, nicméně se 

ukazuje, že jde o velmi ambiciózní úkol s rozsáhlými dopady. Dále bližší informace o členských 

poplatcích a záměrech NSA v této věci i do budoucna. 

 

P. Musil doplnil informace o dotačních programech NSA. Problémy u programu Můj klub 

s podáním žádosti, protože nebylo podáno datovou schránku a žádosti tak nebyly řádně podány. 

Přidal informace o případném 2. kole. Dále byly doplněny informace o investičních záměrech NSA 

a jejich komunikaci k oddílům. Změnou je, že nebude jednotné vyhodnocení, ale v programu 

REGIONY půjde o průběžné vyhodnocování, proto je zásadní připravenost. Termín podání bude 

2.4. Nakonec promluvil o programu KABINA, kde došlo k navýšení částky pro jednotlivé žádosti, 
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s tím, že program byl dlouhodobě nevyčerpán a může jít o zajímavou alternativu rekonstrukce části 

sportoviště. 

 

T. Frank doplnil témata ze setkání s NSA o změnu pohledu na parasport. Odchází se od řízení 

a rozdělování financí přes střešní organizace jednotlivých hendikepů k přístupu, kdy finance a 

řízení sportu hendikepovaných bude směřováno přes jednotlivé sporty (svazy). Dále poukázal na 

potřebu se v budoucnu zaměřit na témata potírání rizikových jevů ve sportu (doping, ovlivňování 

výsledků, bezpečné prostředí a rovné příležitosti). ČF bude muset k těmto tématům přistoupit 

systémově a určit odpovědné osoby za jednotlivé části. Posledním probíraným tématem byl vznik 

High Performance Centra, které se zabývá podporou sportovní výkonnosti. Snaha přenášet 

znalosti z jiných zemí, vytvářet národní doporučení, vzdělávat realizační týmy, vytvářet vlastní 

výzkumy a výsledky využít v tréninku a pro analytickou práci. Jednotlivé prioritizované sporty mají 

možnost přijít s návrhem jednotlivých projektů, které bude centrum případně řešit.  

 

V rámci bodu zmíněny sportovní kauzy z poslední doby (tenis, Sokol a lyžaři). 

 

Usnesení č. 05/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace od NSA k povinnosti zavedení členských 

příspěvků  

- bere na vědomí informace o setkání NSA a prioritizovaných sportů 

 

 

AD 06) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh na úpravy 

reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů. K materiálům nebyly již další 

připomínky a komise je tak připraví ke schválení na další jednání. 

P. Chvojka v rámci bodu přiblížil členům VV zpracovanou analýzu k začlenění finále 1. ligy mužů 

do programu Superfinále s účinností již od sezóny 2024/2025 na období následujících 3 let. 

Součástí analýzy jsou jak náklady, tak i podmínky odehrání utkání pro zasazení do harmonogramu 

dne. P. Chvojka současně poukázal na fakt, že rozhodujícím faktorem pro realizaci je potvrzení 

předání haly s požadovaným předstihem, aby se celý program v rámci Superfinále zvládl připravit. 

 

Usnesení č. 06/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh na 

úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín: 15. 04. 2024 
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AD 07) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2024/2025 

 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh znění projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025. K materiálům nebyly již 

další připomínky a komise je připraví ke schválení na další jednání. 

 

Usnesení č. 07/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na 

sezónu 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín: 15. 04. 2024 

 
 
AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu, kdy informoval o nasazení funkčního modulu 

„Volby“ do FISu, který byl představen na březnovém jednání VV a týká se systémového 

zpracování agendy kolem konání RVH a VH včetně případných nominací.  

L. Laštovička krátce shrnul personální změny v regionech (PHaSČ a KVaPL).  

 

P. Chvojka shrnul přípravy SFF. Vše probíhá standardně. Zároveň informoval členy VV o rozeslání 

pozvánek na SFF.  

 

Z. Mlčoušek požádal členy VV o spolupráci při předávání trofejí a medailí. Členové VV budou 

oslovování na termíny v dubnu. Ve spolupráci s oddíly se občas daří zajistit představitele z místní 

samosprávy, ale pokud ne, není vhodné, aby byli medailisté oceňováni zástupci pořádajícího 

oddílu. 

 

Dále Z. Mlčoušek informoval o podnětu, který byl podán DK na podezření na doping (1. liga žen). 

Podstoupeno Antidopingovému výboru. Čeká se na závěr, který bude stanovovat, zda se při 

změně pohlaví uplatňuje Terapeutická výjimka nebo se jedná o doping. 

 

Usnesení č. 08/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o personálních změnách v regionech 

- bere na vědomí informace o pozvánkách na SFF 

- bere na vědomí informace o nasazení modulu Volby do FISu 

- bere na vědomí informace o potřebě zapojení členů VV do předávání 

trofejí a medailí v soutěžích ČF 

- bere na vědomí informace o podaném podnětu na doping v 1. lize 

žen 
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AD 09) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV 

s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých 

krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF. 

Na další jednání VV ČF budou dle usnesení z VV ČF 02/2024 předloženy probrané závěry 

z lednového Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF z roundtables na téma 

kvantitativní rozvoj a výstupy z roundtables na téma ženský florbal. 

 

Usnesení č. 09/03/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

- ukládá probrat závěry ze Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF z roundtables na téma kvantitativní rozvoj na 

pravidelném jednání KRO a výstupy z roundtables na téma ženský 

florbal a MS 2025 prodiskutovat a provázat s cíli MS 2025 

Zodpovídají: P. Musil, M. Musil, P. Chvojka Termín: 10. 04. 2024 

 

D 10) Mezinárodní záležitosti 

 

T. Frank představil závěry z jednání VV IFF o mezinárodní termínové listině, kterou ČF hojně 

připomínkuje. Mezi důležité návrhy patří: zrušení dubnového termínu IFF, přesun MSJ na srpen, 

MS v říjnu a ME v prosinci. Návrh se projednává a dopracovává na úrovni IFF a jakmile bude 

k dispozici, tak bude předložen na VV. Dále řešen Předpis na uvolňování hráčů reprezentace, kdy 

ČF dala podněty zástupcům IFF, aby se tím mohla zabývat a zároveň jsme řešili úpravu vlastních 

řádů. 

 

Pokračuje diskuse kolem témat Future of Floorball – zapojení ČF do strategie IFF a plánovaným 

změnám s případnou otevřeností, některé návrhy testovat v rámci českého prostředí. 

Řešeno bylo také otevřené MS v kategorii 3+1. Po proběhlých mezinárodních diskusích jsme se 

rozhodli pro přihlášení družstva mužů a žen. Jedná se o rozvojový projekt s podobným přístupem 

všech zemí. ČF stanoví podmínky, které musí ucházející tým splnit, a následně provede “výběr”, 

kdo bude ČF na otevřeném MS reprezentovat.  

 

Poslední informací bylo plánované setkání Steering Group CC, kde má dojít k finálnímu 

vyhodnocení uplynulé sezóny včetně finančních aspektů, doplnění předpisů k nové sezóně a 

pravděpodobně se bude řešit koncept Home-Away obecně a jeho dlouhodobé zachování 

(především kvůli vlastní aktivitě účastníků, financím a velké investici do omezeného počtu 

národních federací, které se projektu účastní). 

 

Usnesení č. 10/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 
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- bere na vědomí informace o setkání VV IFF 

- bere na vědomí informace k otevřenému MS 3+1 

- bere na vědomí informace k mezinárodní termínové listině 

- bere na vědomí informace k problematice uvolňování 

reprezentačních hráčů 

- bere na vědomí informace k tématům Future Floorball 

 

 

AD 11) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Především stav příprav, kdy se řeší finanční 

zajištění akce, probíhají jednání s NSA ohledně dotační podpory v rámci programu VSA MD 

a pořadatelských měst a krajů. Dále probíhají jednání s IFF nad pořadatelskou smlouvou. Plánuje 

se sestavení organizačního štábu, který by se měl sejít a začne řešit i produkční záležitosti D. 

Novák následně informace doplnil o detaily z proběhlého jednání s primátorkou Brna. 

 

P. Chvojka krátce představil koncepci vizuální identity MS 2025. Se zveřejněním se počítá 

v průběhu semifinálových sérií elitních soutěží a následně bude identita více představena v rámci 

SFF. Modifikovaná vizuální identita by měla být následně využívána pro propagaci a komunikaci 

ženského florbalu v různých úrovních. 

 

Usnesení č. 11/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

 
 
AD 12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 
 
J. Dufek za KS předložil po zkráceném připomínkování materiál Návrh termínové listiny ligových 

a pohárových soutěží 2024/2025. Z. Mlčoušek informoval o změně termínů baráže Superligy 

s ohledem na úpravu systému play-off 1. ligy mužů v důsledku plánovaného superfinále 1. ligy 

mužů. 

 

Usnesení č. 12/03/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2024/2025 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 31. 03. 2024 

 

 

AD 13) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD předložil po připomínkování upravený materiál Návrh podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů v sezóně 24/25. Úpravy materiálu krátce komentoval. Především záležitost 
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indexace výše licence a odměn za řízení utkání. VV se shodl na zpřesnění určení roku zápočtu 

kumulované inflace. KRD dopracuje některé detaily z diskuse a připraví materiál ke schválení. 

 

Usnesení č. 13/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Galasovský  Termín: 15. 04. 2024 

 

 
AD 14) Valná hromada 

 

T. Frank předložil materiál Oznámení o konání 26. valné hromady 2. června 2024. D. Novák doplnil 

informace o plánovaném auditu ČF s.r.o. Zmíněno také bylo, že na základě domluvy s ORK se 

očekává včasné dodání zprávy ORK pro VH. 

 

Usnesení č. 14/03/24: VV ČF 

- schvaluje Oznámení o konání 26. valné hromady 

- ukládá oznámit členským oddílům konání 26. valné hromady 

Zodpovídá : T. Frank  Termín: 15. 04. 2024 

 

 

AD 15) Legislativní předpisy 2024/2025 

 

T. Frank předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Legislativní předpisy 2024/2025. 

Krátce představil úpravy, ke kterým v materiálu došlo v posledním období a poukázal na drobné 

připomínky, které dorazily a byly zapracovány. Současně avizoval, že již nyní je otevřena možnost 

sbírat podněty k diskusi pro aktualizaci v příštím roce. 

 

Usnesení č. 15/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Legislativní 

předpisy 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá : T. Frank  Termín: 15. 04. 2024 

 

 

AD 16) Rozvojový plán 

 

D. Novák předložil aktuální informace a hodnocení Rozvojového plánu ČF. D. Novák si pro tento 

bod připravil krátký workshop, během kterého si členové VV přiblížili, které cíle se podařilo 

v posledním období úspěšně splnit a které se naplnit naopak nepodařilo. Současně členové VV 

diskutovali představu o důležitých cílech pro následující období.  
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Usnesení č. 16/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace a hodnocení Rozvojového plánu 

ČF 

 
 

AD 17) Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh Projektu 1. ligy žen 

2024/2025. K materiálu již nebyly připomínky. 

 

Usnesení č. 17/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Dufek Termín:  15. 04. 2024 

 

 

AD 18) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace a 

požádal o odklad na následující jednání. Informoval členy VV, že je připravena diskuse na 

nadcházející komisi. 

 

Usnesení č. 18/03/24: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu na následující jednání 

 

 

AD 19) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

 

P. Chvojka předložil Ověřovací studii na realizaci záměru začlenit finále 1. ligy mužů do akce 

Superfinále (prezentováno již v bodě 6 programu). V rámci návrhu reglementu budou přidány 

specifikované podmínky pro superfinále 1.ligy mužů. 

 

Z. Mlčoušek představil úpravy, které se týkají finále 1. ligy mužů a Poháru ČF. Po krátké diskusi 

a vysvětlení praktických dopadů byl schválen systém play-off 1. ligy mužů a systém Poháru ČF. 

 

Usnesení č. 19/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí Ověřovací studii na realizaci záměru začlenit finále 

1. ligy mužů do dne Superfinále 

- schvaluje materiál Návrh systémů celostátních ligových a pohárových 

soutěží 2024/2025 včetně systému 1. ligy mužů a Poháru ČF 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 31.03. 2024 
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AD 20) Znění Komplexního programu podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný návrh znění PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

2024/2025. Krátce jej připomenul členům VV připravenou prezentací. J. Koten následně představil 

detail podmínek pro vstup klubů týkající se povinnosti mít družstva ženské složky, kdy tato 

avizovaná povinnost byla dopracována do znění pro nadcházející sezónu včetně výhledu do 

budoucna. 

 

Usnesení č. 20/03/24: VV ČF 

- schvaluje znění PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 2024/2025 

- ukládá zveřejnit na webu ČF a informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 22. 03. 2024 

 

 

AD 21) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Akční kroky plnění cílů 

z rozvojového plánu týkající se infrastruktury. K materiálu již nebyly připomínky. 

 

Usnesení č. 21/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Akční 

kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Kovář  Termín: 15. 04. 2024 

 

 

AD 22) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

 

P. Musil předložil materiál Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů a poměrně obsáhle jej 

představil. Členové VV budou obsah řešit i na dalších jednáních. 

 

Usnesení č. 22/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 15. 04. 2024 

 

 

AD 23) PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 

2024/2025 

 

P. Musil za KRO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál PP č.1 – Vznik nových oddílů 

2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 2024/2025. 
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Usnesení č. 23/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál PP č.1 – 

Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se 

oddílů 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 15. 04. 2024 

 

 

AD 24) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 

 

M. Musil za KRP předložil po připomínkování aktualizovaný materiál PP č.2B – Podpora rozvoje 

ženského florbalu 2024/2025. 

 

Usnesení č. 24/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál PP č.2B – 

Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: M. Musil  Termín: 15. 04. 2024 

 

 

AD 25) Udělení záštity  - Czech open 2024 
 
D. Novák předložil materiál Žádost o udělení záštity ČF na turnaji FLOORBALL CZECH OPEN 

2024. J. Borovský členy VV s žádostí blíže seznámil. 

 

Usnesení č. 25/03/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Žádost o udělení záštity ČF na turnaji 

FLOORBALL CZECH OPEN 2024 

 

 

AD 26) Oddílové projekty 
 
T. Frank předložil materiál Projekty změn florbalových oddílů (sloučení/fúze, rozdělení, převod 

práv). VV jednotlivé návrhy projektů diskutoval a následně se k nim jednotlivě vyjádřil: 

 

Návrh na sloučení/fúze oddílů Torpedo Havířov (194) a 1. SFK Havířov (994), nástupnický oddíl 

Torpedo Havířov. (194) Poplatek za podmínečné projednání je stanoven na 12 000,- Kč (hradí 

Torpedo Havířov). Projekt byl podmínečně schválen. 

 

Návrh na rozdělení oddílu FKB Sršni (323); Nástupnické oddíly FBK Sršni (323) a Warriors Nový 

Jičín ( ); poplatek je stanoven na 3 000,- Kč hradí FBK Sršni (323); spolek se rozděluje 

k 10.5.2024. Projekt byl podmínečně schválen. 
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Návrh na převod práv zanikající oddíl DDM Děčín IV (544), nástupnický oddíl Florbal Děčín; 

poplatek je stanoven na 5 000,-Kč hradí Florbal Děčín. Projekt byl podmínečně schválen. 

 

Návrh na převod práv zanikající oddíl TJ Kostelec na Hané - HK (807), nástupnický oddíl 

Sexmeralda Prostějov; poplatek je stanoven na 2 000,- Kč hradí Sexmeralda Prostějov. VV vzal na 

vědomí informace o záměru podat žádost o převod práv. VV krátce diskutoval přístup k tvorbě 

názvu oddílu. Shodl se, že uvedený návrh není akceptovatelný. Současně se shodl na doplnění 

článku organizační směrnice o názvu oddílu tak, aby byly při řešení názvu oddílu chráněny 

hodnoty a pověst, které má ČF definovány. 

 

Usnesení č. 26/03/24: VV ČF 

- podmínečně schvaluje sloučení/fúzi oddílů Torpedo Havířov (194) 

a 1. SFK Havířov (994) a stanovuje poplatek 12 000,- Kč (hradí 

Torpedo Havířov) 

- podmínečně schvaluje k 10.5. 2024 rozdělení oddílu FBK Sršni (323) 

na FBK Sršni (323) a Warriors Nový Jičín; poplatek 3 000,- Kč hradí 

FBK Sršni (323) 

- podmínečně schvaluje převod práv zanikající oddíl DDM Děčín IV 

(544), nástupnický oddíl Florbal Děčín; poplatek 5 000,- Kč hradí 

Florbal Děčín 

- bere na vědomí informace o možném převodu práv oddílu TJ 

Kostelec na Hané - HK (807) a ukládá informovat oddíl o přístupu 

Českého florbalu k tvorbě názvu 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 31. 03. 2024 

 

 

Materiály branné na vědomí: 

 

AD 40) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2023 

 

D. Novák za EKO předložil materiál Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2023. T. Frank krátce 

přiblížil předkládaný materiál členům VV. Vyjádřil spokojenost s finálním výsledkem roku 2023, kdy 

v celkové kumulaci byly dodrženy plánované náklady a současně se povedlo navýšit výnosy. Díky 

tomu bude původně plánovaný schodek výrazně ponížen a ČF bude opět blíže k naplnění finanční 

strategie, která usiluje o vyrovnaný rozpočet v roce 2025. 

 

Usnesení č. 40/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 

2023 
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AD 41) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích. 

 

Usnesení č. 41/03/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních 

celcích 

 

 

AD 42) Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a 

delegáty 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti 

práce s rozhodčími a delegáty. 

 

Usnesení č. 42/03/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav metodického pokynu pro 

regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 

 

 

AD 43) Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 2024/2025 včetně 

pořadatelských povinností družstev 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 

2024/2025 včetně pořadatelských povinností družstev. 

 

Usnesení č. 43/03/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Soutěžní předpisy celostátních ligových 

soutěží pro sezónu 2024/2025 včetně pořadatelských povinností 

družstev 


